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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik  na sesji w dniu 29.03.2020 r. zwrócił się  z 

zapytaniem  o treści : 

 

 
„W związku z projektem uchwały nr 30, która znajduje się w porządku obrad dzisiejszej sesji 

Rady Miejskiej, w której podpunkt x) uzasadnienia mówi o przeznaczeniu 48 000 zł na 

urządzenie i utrzymanie zieleni chciałbym zapytać. 

Czy miasto dysponuje odpowiednim terenem, który można wytypować do założenia łąki 

kwietnej? 

Zalety łąki kwietnej: 

- zatrzymują wodę opadową (ograniczają suszę oraz ryzyko lokalnych podtopień), 

- filtrują powietrze oraz oczyszczają wody opadowe, 

- tworzą mikroklimat, 

- zmniejszają nagrzanie powierzchni na obszarach zurbanizowanych, 

- nie wymagają skomplikowanego nawożenia, pestycydów/herbicydów oraz częstego 

koszenia (mniejsza emisja spalin i hałasu), 

- są schronieniem dla wielu gatunków zwierząt oraz rajem dla pszczół. 

 

Pragnę dodać, że mam na myśli teren położony na terenie miasta, który po realizacji zadania 

zostanie oznaczony tablicą i będzie pełnił funkcję edukacyjną. Większość mieszkańców 

przyzwyczajona jest do regularnie koszonych trawników i nie zdaje sobie sprawę jaką rolę ma 

pełnić łąka kwietna.” 

 

 

 

Proszę o przygotowanie odpowiedzi na  piśmie do dnia 12.04.2021 r. 

 

 

 

                                                                                            Przewodniczący  

                                                                             Rady Miejskiej w Kluczborku 

                                                                                             Janusz Kędzia 


